

Notice of Disciplinary Tribunal Hearing

Avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire

In November 2002, pursuant to Bylaw 20.06(6), a notice of a hearing before a CIA Disciplinary Tribunal was provided to members of the Institute and the public about a disciplinary case. The notice included the date, time and place of the hearing and a summary of the charges.

The hearing of the motion to stay the proceedings took place in Toronto, 48 Yonge St., Suite 1100, on 20 November 2002.

The motion was dismissed by the tribunal on 3 December 2002.

The hearing into the charges will reconvene on 3 June 2003 at 48 Yonge St., Suite 1100, Toronto.

En novembre 2002, conformément à l'article 20.06(6) des *Statuts administratifs*, un avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire de l'ICA a été transmis aux membres de l'Institut et au public au sujet d'une affaire disciplinaire. L'avis comportait la date, l'heure et le lieu de l'audition ainsi qu'un résumé des accusations.

L'audition d'une requête visant la suspension des procédures a eu lieu à Toronto, au 48, rue Yonge, pièce 1100, le 20 novembre 2002.

La requête a été rejetée par le tribunal le 3 décembre 2002.

L'audition au sujet des accusations reprendra le 3 juin 2003 au 48, rue Yonge, pièce 1100, à Toronto.